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      Annotation

    
        
          Целью работы является анализ условий труда швейного цеха ЗАО «НПО СМ» по факторам производственной среды и трудового процесса и разработка мероприятий по их нормализации. В работе приведена общая характеристика предприятия, к которому относиться рассматриваемый цех. В ходе исследова-ния будут решаться следующие задачи: 1.	Анализ нормативно-правовой документации, по специальной оценке, условий труда на рабочих местах.  2.	Разработка алгоритма, по специальной оценке, условий труда на рабочих местах швейной промышленности.  3.	Оценка производственной среды и трудового процесса, на основе существующей методики оценки СОУТ, на примере рабочих мест швейного цеха ЗАО НПО «СМ». 4.	Разработка рекомендаций по улучшению условий труда, в швей-ном цехе ЗАО НПО «СМ».     В ходе работы проводилась СОУТ на рабочих местах, проведен анализ ВОПФ и на его основе разработаны мероприятия по улучшению ФПС и ФТП.
        

        
          The purpose of the work is to analyze the working conditions of the sewing workshop of JSC "NPO SM" on the factors of the production environment and labor process and develop measures to normalize them. The paper provides a General de-scription of the enterprise to which the shop in question belongs. The research will address the following issues: 1. Analysis of legal documentation, according to a special assessment of work-ing conditions in the workplace. 2. Development of an algorithm, based on a special assessment, of working conditions in the workplace of the garment industry. 3. Assessment of the production environment and labor process, based on the existing methodology for assessing the STS, on the example of workplaces of the sewing workshop of JSC NPO SM. 4. Development of recommendations for improving working conditions in the sewing shop of JSC NPO SM. In the course of the work, the STS was conducted in the workplace, the ADF was analyzed, and measures to improve the FPS and FTP were developed on its ba-sis.
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